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23873 Wijziging van de Wet indivïduele huursubsidie
voor de duur van het subsidietijdvak dat is
aangevangen op 1 juli 1994 en loopt tot en met
30 jjuni 1995

1 Samenstelling:
Baarda (CDA), Huberts-Fokkelman (CDA), Van
der Meulen (CDA), Ermen (PvdA), Van
Veldhuizen (PvdA), Schuyer (D66), voorzitter,
Spier (D66), Korthals Altes (VVD), Talsma
(VVD), Pitstra (GroenLinks), Holdijk (SGP),
Schuurman (RPF) en Veling (GPV).

VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR
VOLKSHUISVESTING1

Vastgesteld 6 december 1994

Het voorbereidend onderzoek gaf aanleiding tot het formuleren van de
volgende opmerkingen en vragen.

De leden van de fractie van de PvdA hadden dit voorstel met
gemengde gevoelens ontvangen. Enerzijds hadden zij waardering voor de
correctie van eerder opgetreden, onjuiste effecten, maar anderzijds
hadden zij het gevoel dat bepaalde punten uit de voorgeschiedenis van dit
voorstel en daarmee samenhangende principiële vragen volstrekt
onderbelicht zijn gebleven.

Constaterende data bij de opstelling van de IHS-tabellen en de
uitvoeringsregeling aanvankelijk op twee punten in strijd met de wet is
gehandeld, vroegen deze leden nauwkeurig aan te geven, wat met dit
handelen in strijd met de wet beoogd werd. Kennelijk zou handelen
conform de wet geleid hebben tot effecten die volgens de - toenmalige -
staatssecretaris niet acceptabel waren. Maar welke effecten waren dat? In
het toch niet geringe dossier van dit voorstel hadden deze leden
uitsluitend aanduidingen van deze materie gevonden, maar geen concreet
antwoord op de nu door hen gestelde vragen. Thans zouden zij, om
dezelfde vragen nog eens anders en concreter te formuleren, dus graag
willen vernemen, wie «geprofiteerd» zouden hebben van correcte
wetstoepassing, en in welke mate dat het geval zou zijn geweest, en welk,
de ramingen te boven gaand, beslag op dit op de IHS-middelen gelegd
zou hebben.

Gaarne zagen deze leden de te geven antwoorden ook breedvoerig
toegelicht, al was het maar om wat hen betrof een tweede schriftelijke
ronde onnodig te maken.

Voorshands gingen deze leden er van uit, dat bepaalde groepen
IHS-ontvangers ook op grond van het nu voorliggende voorstel minder
IHS zullen ontvangen dan bij een juiste toepassing van de wet het geval
zou zijn geweest. Dit voorstel onthoudt die IHS-ontvangers dus met
terugwerkende kracht hun op grond van de wet toekomende rechten.
Deze leden nodigden de staatssecretaris derhalve uit, om aan te geven,
hoe dit principieel gezien te rechtvaardigen valt.
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Tenslotte stelden zij nog de nevenvraag, hoe de staatssecretaris denkt te
handelen in het geval een IHS-ontvanger onder beroep op de wet bezwaar
maakt tegen de hem toegekende bijdrage.

Vertrouwende dat deze vragen tijdig zullen worden beantwoord, acht de
commissie de openbare beraadslaging over het onderhavige wetsvoorstel
voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Schuyer

De griffier van de commissie,
Nieuwenhuizen
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